
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 21. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 70

Boligminister Kaare Dybvad Bek udtalte i ’21 Søndag’ den 2. februar 2020, at det ikke var

rimeligt, at Københavns Universitet skulle betale for huslejeforhøjelser, som skyldes util-

strækkelig byggestyring. Hvad agter ministeren at gøre ved det eventuelt med bidrag fra

boligministeren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sofie Carsten Niel-

sen (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sofie.Carsten.Nielsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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